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Spørgsmål nr. S 487 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Skatteministeren 

Dato: 6. februar 2019 

Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Vil ministeren – på baggrund af sit svar på SOU alm. del – spm. 99 af 12. 

november 2018 og Skatteankestyrelsens svar til Egmonthøjskolen 

vedrørende afgiftfritagelse – svare på, om ministeren mener, at en 

sagsbehandlingstid på 30 måneder på Egmonthøjskolens ansøgning om 

afgiftsfritagelse af deres busser er rimelig, når busserne er en helt 

nødvendig del af det pædagogiske arbejde, der foregår på skolen, og 

allervigtigst en helt nødvendig del af den plejefaglige del af det at drive en 

institution med plads til borgere med nedsat førlighed og svære 

bevægelseshandicap?  

(Spm. nr. S 487). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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